
 
ASSEGURADA L´EDUCACIÓ PRIMÀRIA PÚBLICA  

REFORMEM L´INSTITUT DEL BARRI! 
 

L'actual Institut d'Educació Secundària Sant Vicent Ferrer va nàixer com a Institut de Segon 
Ensenyament Blasco Ibáñez en 1933. L’any 1939 rep el nom d´Institut Nacional d´Ensenyament 
Mitjà Sant Vicent Ferrer, exclusivament femení, i s’estableix a la casa-xalet de l´Asil de St. Joaquim, al 
carrer Almirall Cadarso 24, al districte de l´Eixample, separat del barri per dos carrers. 
 
Entre 1966 i 1969, sense desplaçar les alumnes ni parar les classes,  es construí l´edifici com avui el 
coneixem, al voltant de l´antic xalet, en forma d’U, quedant l´espai del xalet enderrocat com a pati 
escolar.  

 
 
 
 
 
 

..."Però també en aquest cas es van manifestar els trets propis del ‘creixement dels anys 60’, per raó de 
la pressió aclaparadora de l'increment demogràfic escolar, una mudança tan ràpida, que certs 
valors van quedar sacrificats en nom d'una pretesa ‘funcionalitat’, sense que els tècnics ministerials 
arribessin a plantejar i resoldre en profunditat els problemes educatius"... (Del web de l’institut) 

.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
En 2010 es crea la Comissió d’Infraestructures del Consell Escolar i s’inicia així un peregrinar 
comunicatiu entre diverses institucions, que recomanaven una reforma integral del centre, i la 
Conselleria. Finalment aquesta acceptà i en va proposar una reforma escalonada. 
 
Allò es traduí en res, de manera que en 2013/2014 la Comissió reinicia els contactes i presenta a la 
Conselleria una Proposta de Reforma (realitzada per un pare arquitecte de l'AMPA) que Conselleria 
desestima tot comunicant que el centre sols necessita unes reparacions puntuals. 
 
Som conscients del moment que vivim, i que les inversions han de pensar-se i prioritzar-se. Per això, 
avalats per diversos informes, inclòs el de Bombers de la Ciutat de València, podem afirmar que les 
actuacions ‘puntuals’ no resolen les necessitats reals de l’IES Sant Vicent Ferrer. 
 

DEMANEM REUNIR-NOS AMB 
LA CONSELLERA Mª JOSÉ CATALÁ VERDET 

PER ACORDAR UNA PLANIFICACIÓ DE REFORMA INTEGRAL RESOLUTIVA. 
 

Si hi esteu d'acord, signeu i col·laboreu amb la campanya. 
Juntes millorarem el barri!. Ara us tornem a convidar per l'institut! 

 
ASSEMBLEA PRO REFORMA DE L'INSTITUT SANT VICENT FERRER 

Comissió Educativa Plataforma per Russafa 



 
ASEGURADA LA EDUCACIÓN PRIMARIA PÚBLICA: 

¡REFORMEMOS EL INSTITUTO DEL BARRIO! 
 
El actual Instituto de Educación Secundaria San Vicente Ferrer nació como Instituto de 
Segunda Enseñanza Blasco Ibáñez en 1933. El año 1939 recibe el nombre de Instituto 
Nacional de Enseñanza Media San Vicente Ferrer, exclusivamente femenino, 
estableciéndose en la casa-chalet del Asilo de S.Joaquín, en la calle Almirante Cadarso 24, 
distrito del Eixample, separado del barrio por dos calles. 
 
Entre 1966 y 1969, sin desplazar las alumnas ni parar las clases, se construyó el edificio tal cual 
hoy lo conocemos, alrededor del antiguo chalet, en forma de U, quedando el espacio del chalet 
derribado como patio escolar y deportivo.  
 
... "Pero también en este caso se manifestaron los rasgos propios del ‘crecimiento de los años 
60’, por la presión abrumadora del incremento demográfico escolar, una mudanza tan 
rápida, que ciertos valores quedaron sacrificados en nombre de una pretendida ‘funcionalidad’, 
sin que los técnicos ministeriales llegaran a plantear y resolver en profundidad los problemas 
educativos "...(De la web del Instituto) 

 
 
En 2010, se crea la Comisión de Infraestructuras del Consejo Escolar, iniciándose un 
peregrinar comunicativo entre diversas Instituciones, que aconsejaban una reforma integral, y la 
Consellerial. Finalmente ésta aceptó proponiendo una reforma escalonada. 
 
Aquello no se tradujo en nada, por lo que en 2013/2014 la Comisión reinicia los contactos y 
presenta a la Consellería una Propuesta de Reforma (realizada por un padre arquitecto del 
AMPA) que la Conselleria desestima alegando que el centro solo precisa de unas reparaciones 
puntuales . 
 
Somos conscientes del momento que vivimos y de que las inversiones han de pensarse y 
priorizarse, por ello, avalados por varios informes, incluido el de Bomberos de la Ciudad de 
Valencia, podemos afirmar que las actuaciones ‘puntuales’ no resuelven las necesidades reales 
del IES San Vicente Ferrer.  

POR LO QUE PEDIMOS REUNIRNOS CON 
LA CONSELLERA Mª JOSÉ CATALÁ VERDET 

PARA ACORDAR UNA PLANIFICACIÓN DE REFORMA INTEGRAL RESOLUTIVA. 
 

Os pedimos que si estáis de acuerdo, firméis la solicitud y colaboréis con la campaña. 
Junt@s mejoramos el barrio! Ahora os volvemos a invitar por el Instituto! 

 
ASAMBLEA PRO-REFORMA DEL INSTITUTO SAN VICENTE FERRER 

Comisión Educativa  Plataforma per Russafa 
 


